
Kuopion Talviuimarit ry 

Hallituksen kokous 

To 17.8.23 

Klo 17.15 - 19.00 

 

Koolle kutsuja: 

Kaisa Littunen, puheenjohtaja 

 

Kutsutut: 

Johanna Alastalo ( ) 

Juuso Arkko ( ) 

Ulla-Mari Koskivirta (x ) 

Olli Kuronen ( x) 

Mikko Paakkanen ( x) 

Pekka Rautiainen ( x) 

Päivi Ruokolainen ( ) 

Taneli Yli-Lonttinen ( ) 

 

Saara Tanskanen (tiedottaja) ( ) 

Marja Haikarainen (jäsensihteeri) ( ) 

 

1. Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 

Kaisa avasi kokouksen ja totesi kokouksen olevan laillinen ja päätösvaltainen. 

Kaisa Littunen toimii puheenjohtajana ja Olli Kuronen sihteerinä. 

 

2. Jäsenasiat: Jonotilanne. Lapsikävijöiden liittäminen jäseneksi. 

 

Jonossa on noin 450 hakijaa ja hakemuksia tulee keskimäärin 3 kpl/pv. 

Päätettiin sulkea jono syyskuun alusta lukien. Jonon avaamista uudelleen arvioidaan vuoden 

vaihteessa jolloin myös voi olla mahdollista ottaa uusia jäseniä. 

 

Marja Haikarainen lähettää flowmenbersin kautta viestin hakijoille kertoen, että he ovat vielä 

jonossa. Samalla tiedustellaan hakijalta halukkuutta jäädä edelleen jonoon. 

 

Jäsenten omat lapset (max 15 v) voivat käydä tilossamme vanhempien mukana. Päätettiin, että tästä 

eteenpäin heidät tulee liittää jäseniksi ja heille annetaan oma, lasten jäsenmerkki. 

 

Marja Haikarainen lähettää syyskuussa jäsenhallintaohjelma FloMembersin ativointilinkin niille 

jäsenille, joiden FM tiliä ei ole vielä aktivoitu. Asiasta tiedotetaan ennen linkin lähettämistä – Marja 

on asiasta yhteydessä tiedottajiin. 

 

3. Jäsenmerkkien ja rannekkeiden tarve ja tilaus 

 

Lapsille tilataan uusi, erityinen lasten merkki. 2024 vuoden merkit tilataan loka-marraskuussa. Ulla-

Mari hoitaa merkkitilauksen. 

 

Rannekkeiden tilanne ja tarvike kartoitetaan (Ulla-Mari). 

 

4. Yhteistyö Lunki Shopin ja Salen kanssa 



 

Salen kanssa asia on kesken henkilövaihdoksen takia. Lunkin kanssa asia sovittu. Ulla-Mari hoitaa 

asiaa. 

 

5. Kävijäkontrolli toimipaikoilla 

 

Vänäri: 

Vänärillä suoritetaan kävijätarkastuksia. Vapaaehtoisille tarkastajille hommataan tunnisteeksi 

hommataan kaulanauha tms.  Ulla-Mari koordinoi vapaaehtoisia. 

 

Päätettiin, että kertakävijän tulee merkata tussilla käyntipäivämäärä, jolla voidaan todeta 

rannekkeen oikeellisuus. 

 

Sorsasalo: 

Pukuhuoneisiin toimitetaan jäsenlista, josta henkilön jäsenyyden voi tarvittaessa tarkistaa. 

 

Selkeä kyltitys merkin tarpeellisuudesta laitetaan. Ilman merkkiä ei ole tilojen käyttöoikeutta. Tämä 

käytäntö laitetaan toimeen heti, kun tiedotteet ja kyltit on laitettu. 

 

Molemmissa: 

Jäsenmerkkien kiinnitystapaa korostetaan, vain ompelu sallitaan. 

 

6. Syyskauden käynnistäminen 

 

Syyskauden aukiolo- ja sauna-ajat ovat samat, kuin kevätkaudella -23. 

 

Jari Liukkosen työt lämmittäjänä käynnistyvät 1.9.2023 

 

Vierailijarannekkeella pääsee jäsenen mukana Vänärille myös aamuaikaan. 

 

7. Kävijäohjeistukset ja muu syyskauden alun tiedotus 

 

Tiedotusryhmä tiedottaa syyskauden asioista: kävijäkontrolli, käytännöt, aukioloajat, lasten 

jäsenyys. Syyskaudella lähetetään myös jäsenkirje sähköpostitse. 

 

Sorsasalon kiukaan lämmitysohjeet toimitetaan kiukaan äärelle. 

 

8. Palautekanavat: uutena postilaatikot 

 

Palautteita otamme vastaan sähköisten järjestelmien lisäksi paperisena. Molemmissa kohteissa on 

postilaatikot. Päivi kerää Vänärin palautteen. Sorsasalossa palautteet kerää Saara. 

 

Tiedotetaan uusista palautelaatikoista. 

 

9. Verkkosivujen ajantasaisuustarkistus 

 

Kaisa, Päivi, UM, Marja ja Saara käyvät läpi tiedot ja tekevät korjaavat toimenpiteet. 

Verkkosivujen pääkäyttäjäoikeuksien siirto Johannalta Kaisalle tehdään. 

 

10. Seuraavat jäsenkutsut ja laskut sekä niiden hoitaja (t) 

 

Uusia jäsenkutsuja voidaan lähettää seuraavan kerran vuoden vaihteessa, eroavien tilalle. 



 

Laskut lähetetään ensisijaisesti FloMembersin kautta. Laskutuksen vastuuhenkilöt mietitään 

seuraavassa kokouksessa. 

 

11. Muut esille tulevat asiat 

 

Vanhan kiukaan restaurointi tehdään Toivalan Metallissa, Pekka hoitaa. 

 

Portaiden sulatusjärjestelmä Sorsasalossa vaatii vielä selvitystä. On selvitetty urakoitsijaa, 

joka kartoittaa nykyjärjestelmän tilannetta. Pekka on yhteydessä urakoitsijaan. 

 

Yhdistyksen sähkösopimus raukeamassa, Olli kyselee asiaa Juhalta. 

 

12. Seuraava kokous 

 

Seuraava kokous pidetään lokakuussa viikolla 41. Tarkempi päivä/kellonaika/paikka ilmoitetaan 

lähempänä. 

 

13. Kokouksen päättäminen  

 

Kokous päättyi klo  18:55 
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